
PROTOKÓŁ NR XLIV/2010

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 kwietnia 2010 roku w sali narad Urzędu

Miasta i Gminy w Działoszycach.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 11 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy

4. Pani Barbara Wojewoda – Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej

5. Pani Grażyna Wojtaś – pracownik Urzędu Miasta I Gminy

6. Pan Maciej Sobecki – pracownik Urzędu Miasta I Gminy

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

 PORZĄDEK OBRAD SESJI:

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych.

2.  Uchwalenie porządku dziennego obrad.

3.  Przyjęcie protokołu z sesji:

- 03 marca 2010 rok

- 13 kwietnia 2010 rok

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres

międzysesyjny.

5. Ocena sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2009 rok.
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a) przedstawienie przez Skarbnika opinii składu orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu

z wykonania budżetu gminy za 2009 rok,

b) przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i

Gminy wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach,

c) dyskusja,

d) podjęcie uchwały.

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok

a) dyskusja,

b) podjęcie uchwały.

7. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych” za 2009 rok.

a) dyskusja,

b) przyjęcie informacji.

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii.

a) dyskusja,

b) podjęcie uchwały.

9. Sprawozdanie z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2009 rok.

a) dyskusja,

b) podjęcie informacji.

10. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu

nieczystości ciekłych.

a) dyskusja,

b) podjęcie uchwały.

  11.  Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza

Miasta i Gminy Działoszyce, złożonej przez Pana Bogusława Szczepkę.
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  a) podjęcie uchwały

12.  Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji

Rewizyjnej za 2009 rok.

a) przyjęcie informacji

13.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady

Miejskiej oraz planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok.

  a) dyskusja,

   b) podjęcie uchwały.

            14.Interpelacje i zapytania radnych

            15.Odpowiedzi na zapytania.

            16.Sprawy rożne.

            17.Zakończenie obrad sesji.

Do pkt. 1-go

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00

Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki i

powitał biorących w niej udział. Stwierdził, że w sesji bierze udział 11 radnych i

Rada jest uprawniona do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków.

Do pkt. 2-go

Uchwalenie porządku dziennego obrad .

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i
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zapytał, czy radni maja uwagi do przedstawionego porządku.

Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks wniósł o wprowadzenie do porządku

obrad sesji dodatkowy punkt, a mianowicie projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr

XLI/177/2010 Rady Miejskiej w Działoszycach z dnia 29 stycznia 2010 roku w

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2010 rok ze względu na

wprowadzenie zmian  finansowych do budżetu gminy na 2010 rok wynikającej z

otrzymaniem nowych  danych  które miedzy innymi dotyczą Programu Operacyjnego

Kapitał Ludzki. Burmistrz proponuje aby ten projekt uchwały znalazł się w porządku

obrad sesji w pkt. 7, a następnym punktom nadał kolejne następujące numery.

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. 7. W wyniku głosowania

wprowadzenie punktu 7 zostało przyjęte jednogłośnie – „za” - 11, „przeciw”- 0,

„wstrzymał się od głosu” - 0. Przewodniczący poddał pod głosowanie nowy porządek

obrad sesji, który został przyjęty jednogłośnie /   „za” - 11, „przeciw”- 0, „wstrzymał

się od głosu” - 0/  .

PRZYJĘTY  PORZĄDEK OBRAD SESJI:

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych.

2.  Uchwalenie porządku dziennego obrad.

3.  Przyjęcie protokołu z sesji:

- 03 marca 2010 rok

- 13 kwietnia 2010 rok

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres

międzysesyjny.

5. Ocena sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2009 rok.

a) przedstawienie przez Skarbnika opinii składu orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu

z wykonania budżetu gminy za 2009 rok,
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b) przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i

Gminy wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach,

c) dyskusja,

d)podjęcie uchwały.

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok

a) dyskusja,

b) podjęcie uchwały.

7. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLI/177/2010 Rady Miejskiej w

Działoszycach z dnia 29 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu

Miasta i Gminy Działoszyce na 2010 rok

8. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych” za 2009 rok.

a) dyskusja,

b) przyjęcie informacji.

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii.

a) dyskusja,

b) podjęcie uchwały.

10. Sprawozdanie z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2009

rok.

a) dyskusja,

b) podjęcie informacji.

11. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu

nieczystości ciekłych.

a) dyskusja,

b) podjęcie uchwały.

  12.  Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

5



Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce, złożonej przez Pana Bogusława

Szczepkę.

  a) podjęcie uchwały

13.  Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji

Rewizyjnej za 2009 rok.

a) przyjęcie informacji

14.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady

Miejskiej oraz planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok.

  a) dyskusja,

   b) podjęcie uchwały.

           15.Interpelacje i zapytania radnych

           16.Odpowiedzi na zapytania.

           17.Sprawy rożne.

           18.Zakończenie obrad sesji.

Do pkt. 3-go

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady

Miejskiej z dnia 03 marca 2010 roku. Protokół został przyjęty większością głosów

 / ''za'' – 10, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' - 1 .

Następnie poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady Miejskiej  z dnia 13 kwietnia

2010 roku. Protokół został przyjęty większością głosów / ''za'' – 10, ''przeciw'' – 0,

''wstrzymał się od głosu'' – 1/  i przystąpił do następnego punktu porządku obrad.

 

Do pkt. 4-go

Sprawozdanie z działalności Burmistrz Miasta i Gminy za okres

międzysesyjny.
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W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i

szczegółowo omówił.

W ostatnim czasie wydarzyła się bardzo ważna rzecz dla Gminy, w tym roku,

23 kwietnia  została podpisana umowa realizująca zadania oczekiwanej i potrzebnej

dla naszej Gminy inwestycji. Umowa ta dotyczy  budowy oczyszczalni ścieków i

sieci kanalizacyjnej. Jest to ostatnia umowa, to co Wy jako Radę tej kadencji i

poprzedniej zakładaliście w wieloletnich planach inwestycyjnych. Burmistrz

poinformował, że wszystkie stosowne umowy zostały już podpisane, środki

finansowe są i teraz należy już tylko przejść do ich realizacji.

Pan Przewodniczący podziękował Panu Burmistrzowi za wypowiedź i przystąpił do

następnego punktu obrad sesji.

Do pkt. 5-go

Pani Krystyna Konderak – Skarbnik MiG przedstawiła opinię składu

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o

sprawozdaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2009 rok

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Stanisław Grelewicz przedstawił wniosek

w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy wraz z opinią

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach.

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks – odniósł się do realizacji

budżetu w 2009r.

Na rok sprawozdawczy należy zwrócić uwagę w wymiarze ramowym. Czy w

roku  sprawozdawczym  powiększony  został  majątek  Gminy  poprzez  realizowane

inwestycje?  czy  dokonano  starań  by  wdrożyć  w  realizację  wieloletnie  plany

inwestycyjne?  czy  Gmina  korzystała  ze  środków  zewnętrznych?  czy  zachowano

płynność  wydatków bieżących? czy  Gmina ma zdolność  finansową  na realizacje

planów  i  zadań,  które  zostały  nakreślone  przez  Wysoką  Radę?  W  roku

sprawozdawczym  realizowaliśmy  jedno  z  podstawowych  zadań,  rozwój  bazy

sportowo – edukacyjnej. W roku sprawozdawczym zrealizowano 80%  tego zadania

w stosunku do całego przedsięwzięcia, którego wartość to około 9,5 mln zł. Gmina
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na ten cel korzystała ze środków Urzędu Marszałkowskiego czyli  z Regionalnego

Programu  Operacyjnego  jak  również  ze  środków  pochodzących  z  Ministerstwa

Sportu. W minionym roku korzystano również ze środków Regionalnego Programu

Operacyjnego Urzędu Marszałkowskiego, które przeznaczono na budowę  drogi  w

Kwaszynie,  jak  również  przy  pozytywnej  opinii   Wojewody  Świętokrzyskiego

zostały  pozyskane  środki   z  Ministerstwa Spraw Wewnętrznych  i  Administracji

również  na  budowę  dróg.  Środki  finansowe   na  remont  szkoły  w  Dzierążni

pozyskaliśmy  z  Ministerstwa  Edukacji  Narodowej,  za  te  pieniądze  zostały

wymienione w szkole okna.

Korzystaliśmy  ze  środków  Urzędu  Marszałkowskiego  przeznaczonych  na

program pt. Świętokrzyska  Odnowa Wsi, czyli  wspieranie edukacji  na obszarach

wiejskich z czego zakupiono pomoce naukowe na kwotę  20.000 zł. dla każdej ze

szkół  tj.  Działoszyce  i  Dzierążnia.  Została  wyremontowana  remiza  OSP  w

Opatkowicach,  z  pieniędzy  pochodzących  od   Marszałka  Województwa

Świętokrzyskiego.  W  roku  sprawozdawczym  w  wymiarze  społecznym

realizowaliśmy Program Integracji  Społecznej,  który finansowany był w 100% ze

środków pochodzących z Banku Światowego, w realizacje tego programu w sposób

aktywny włączyło  się  wiele  środowisk.  W minionym roku podpisaliśmy również

umowę na realizacje Programu Rewitalizacji miasta Działoszyce, jak również umowę

na  budowę  dróg  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego.  W  roku

sprawozdawczym  podpisano  umowę  w  ramach  Programu  Rozwoju  Obszarów

Wiejskich na budowę wodociągu: Wolica, Dziewięczyce, Zagórze i przydomowych

oczyszczalni ścieków w wielu miejscowościach. 

Została  podpisana  umowa  z  PROW  Odnowa  Wsi  na  realizacje  zadań  w

miejscowościach  Sancygniów  i  Stępocice.  Zostało  wykonane  mnóstwo  pracy

związanej z opracowaniem wniosku tej której nie widać, ale która przyniosła efekty

jeśli  chodzi  o  budowę  oczyszczalni  ścieków  i  kanalizacji  w  miejscowościach

Działoszyce, Pierocice, Szczotkowice, Chmielów, Niewiatrowice, Jakubowice w tym

budowę sieci wodociągowej w Szczotkowicach bo 23 kwietnia bieżącego  roku był

podpisano ostateczną umowę. Jest to już ostatnia umowa zawarta na realizacje tych
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wszystkich zadań, które zostały przez Wysoka Radę nakreślone. Kiedy mówiono o

tych inwestycjach rok dwa lata temu, kiedy pojawiały się kwoty nikt nie dawał temu

wiary, na dzisiejszy dzień całkowity koszt tych wszystkich zadań to 40,5 mln zł. O

taką  kwotę  zostanie  powiększony  majątek  Gminy.  Na wszystkie  te  zadania  przy

bardzo  skromnych  dochodach  Gminy  są  zabezpieczone  środki  finansowe.  Nie

zostałaby podpisana żadna umowa gdyby Gmina nie wykazała zdolności finansowej. 

W wymiarze społecznym realizowano Program Integracji Społecznej, jak sama

jego  nazwa  mówi  program  ten  służył  integracji  społeczeństwa,  integracji  naszej

Gminy  oraz  poszczególnych  miejscowości.  Należy  z  pełna  odpowiedzialnością

stwierdzić,  że ten cel  został  osiągnięty  w wymiarze zadowalającym.   Duża ilość

miejscowości  została  ze  sobą  zintegrowana,  jednak  nie  we  wszystkich

miejscowościach udało się wdrożyć ten program. Cześć miejscowości była zbyt mała

by mogły ten program realizować. 

W minionym roku pracowano również  nad wdrożeniem programu Rozwoju

Obszarów Wiejskich , działanie LEADER, te środowiska, które opracowały projekty

już wiedzą na czym to polega, w chwili obecnej trwają procedury by zatwierdzić te

małe projekty i wdrożyć je w życie.

W minionym roku  sprawozdawczym pojawiało  się  wiele  informacji,  które

dotyczyły mojej osoby, chciałbym w sposób odpowiedzialny z pełną świadomością i

wiedzą  stwierdzić, że te informacje były informacjami na początku trochę błędnymi,

ale zapewniam, że moje działania nie spowodowały żadnego uszczerbku  w sensie z

niekorzyścią dla Gminy , jak wynika z tych działań zabiegałem o wszystkie w tym

czasie trudne inwestycje. Jako Burmistrz zastałem jedynie stan  sprzed 20 lat, gdzie

zrobiono wtedy coś nieprawidłowego, zostało to przechowane w ziemi, ktoś to odkrył

i  za  to  tylko  ucierpiałem.   Na szczęście  zostały  podpisane wszystkie  umowy na

inwestycje i to jest dla naszej Gminy najważniejsze. 

 Na koniec wypowiedzi Pan Burmistrz poruszył kwestię katastrofy lotniczej

pod Smoleńskiem jako tragedii narodowej i jej wpływu na pojednanie społeczeństwa

Polskiego,
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W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku głosowania

uchwała została przyjęta większością głosów / ''za'' – 10, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał

się od głosu'' – 1/.

Do pkt. 6

Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i  gminy na 2010 rok

przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki

odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie.  W  wyniku  glosowania

uchwała  została  przyjęta  większością  głosów  /  ‘’za’’  –  10,  ‘’przeciw’’  –  0,

‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 1/.

Do pkt. 7

Projekt  uchwały  zmieniający uchwałę  Nr XLI/177/2010 Rady Miejskiej  w

Działoszycach z dnia 29 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i

Gminy  Działoszyce  na  2010  rok  przedstawiła  i  omówiła  Skarbnik  MiG  –  Pani

Krystyna Konderak.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku  z  brakiem  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania

uchwała  została  przyjęta  większością  głosów  /  ‘’za’’  –  10,  ‘’przeciw’’  –  0,

‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 1/.

PRZERWA

 Stan radnych po przerwie ‘’9’’.

Salę opuścili Radni Pan Edward Helak oraz Pan Tomasz Chudzia. 

10



Do pkt. 8

Informację   z  realizacji  Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych za 2009 rok przedstawiła i omówiła Pani Grażyna Wojtaś

- pracownik UMiG.

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku  z  brakiem  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt

Saracki   poddał   pod  głosowanie  informację.  W wyniku  glosowania  informacja

została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 9, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ –

0/.

Do pkt. 9

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałaniu  Narkomanii

przedstawiła i omówiła Pani Grażyna Wojtaś  - pracownik UMiG.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku  z  brakiem  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania

uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 9, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od

głosu’ ’ – 0/.

Do pkt. 10

Informację  z wykonania zadań  z zakresu pomocy społecznej za 2009 rok –

przedstawiła i omówiła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik M-G Ośrodka Pomocy

Społecznej.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku  z  brakiem  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt

Saracki   poddał   pod  głosowanie  informację.  W wyniku  glosowania  informacja

została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 9, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ –

0/.
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Do pkt. 11

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych

przez  właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu

nieczystości ciekłych przedstawił i omówił Pan Maciej Sobecki – prac. UMiG.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku  z  brakiem  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania

uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 9, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od

głosu’ ’ – 0/.

Do pkt. 12

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Wysoką Radę, że otrzymał od

Wojewody  Świętokrzyskiego  skargę  złożoną  przez  Pana Bogusława Szczepkę  na

działalność  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Działoszyce.  W  związku  z  powyższym

zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  skierował

otrzymaną skargę do Komisji Rewizyjnej celem zbadania jej zasadności.

Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Stanisława Grelewicza o

odczytanie  protokołu  sporządzonego  przez  Komisję  Rewizyjną  w  przedmiotowej

sprawie.

Następnie  zgodnie  z  przedstawioną  opinią  przez  Komisję  Rewizyjną

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia

skargi  na  działalność  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Działoszyce  złożonej  przez

Bogusława Szczepkę i poddał go pod głosowanie.

W wyniku  głosowania  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie   /  ‘’za’’ –  9,

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/.

Do pkt. 13

Sprawozdania  z  działalności  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  oraz  Komisji

Rewizyjnej za 2009 rok przedstawili przewodniczący poszczególnych komisji:
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- Stanisław Grelewicz – Komisja Rewizyjna

- Jerzy Mucha – Komisja Finansów i Spraw Obywatelskich

- W związku z nieobecnością przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i

Sportu  - Józefa Szaleńca, sprawozdanie z działalności Komisji przedstawił jeden z

jej członków Pan Stanisław Woźniak.

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku  z  brakiem  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt

Saracki  poddał  pod głosowanie sprawozdania. W wyniku głosowania, sprawozdania

poszczególnych Komisji  zostały przyjęte jednogłośnie / ‘’za’’ – 9, ‘’przeciw’’ – 0,

‘’wstrzymał się od głosu’ ’ –0/.

Do pkt. 14

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  stałych  Komisji  Rady

Miejskiej  oraz  planu  Pracy  Komisji  Rewizyjnej  na  2010  rok  przedstawił

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.

W związku  z  brakiem  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zygmunt

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania

uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 9, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od

głosu’ ’ – 0/

Do pkt. 15

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Radny  Andrzej Kołpak w związku z pracami remontowymi na stadionie

ma pytanie dotyczące rodziny  Państwa Sierakowskich, którzy tam mieszkają, czy

będą się oni musieli na czasowo wyprowadzić?, czy też na stałe i czy w ogóle ten

remont ich będzie dotyczył w jakikolwiek sposób?

- drugie pytanie dotyczy mieszkańców budynku Pl. Partyzantów 12, którzy złożyli

podania  o  wykup  mieszkań,  czy  istnieją  jeszcze  jakieś  przeszkody  do  tego  by

rozpocząć procedurę sprzedaży tych mieszkań?

- jakie są  wnioski  pokontrolne i  czy wydano jakieś  decyzje odnośnie kontroli  na
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dwóch ulicach dotyczącej zagospodarowania nieczystości ciekłych?,

-  czy  dziury , które są na rynku zostaną wyremontowane i kiedy to nastąpi?

Pan Radny  Stanisław Woźniak  –  szkoda,  że nie  został  zaproszony nikt  z

powiatu, bo dowiedzielibyśmy się czy będą remontować drogi, które się rozsypały, a

chodzi  miedzy innymi  o drogę  powiatową  w Dzierążni,  Sypowie i  Dębinach jak

również o drogi powiatowe w innych miejscowościach. 

-  drugie  pytanie  Pana  Radnego  odnosi  się  do  możliwości  zabezpieczenia  studni

wiejskich.

Pan Radny Stanisław Grelewicz

− kiedy będzie wożony kamień na drogi?

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy

− w  sprawie  państwa  Sierakowskich  -   Gmina  planuje  przenieść  Państwa

Sierakowskich na czas remontu do innego lokalu,

−  w sprawie wykupu mieszkań Pl Partyzantów 12 – Ze względu na to, że wszyscy

mieszkańcy tego budynku wyrazili  pisemną zgodę na wykup mieszkań,  sprawa

zostanie skierowana do Starostwa Powiatowego o stwierdzenie samodzielności

wszystkich  lokali,  po  uzyskaniu  odpowiedzi,  uruchomiona  zostanie  procedura

sprzedaży mieszkań,

− w  sprawie  kontroli   dotyczącej  zagospodarowania  nieczystości  ciekłych  -

Ostatecznych decyzji  jeszcze nie  ma,   Burmistrz  informuje,  ze Komisja  która

została  powołana do  zbadania  tego  problemu,  jeszcze pracuje,  natomiast  jeśli

chodzi  o  wnioski,  to  nie  są  one  pozytywne.  Pan  Burmistrz  informuje,  że  po

otrzymaniu ostatecznych decyzji poinformuje Wysoka Rade o wynikach kontroli.

− odnośnie drogi w rynku -    Jeśli chodzi o drogę wojewódzką to remont cząstkowy

będzie przeprowadzony. Natomiast przebudowa drogi wstrzymana ze względu na

na budowę kanalizacji, jednak w związku z jej  podpisaniem 23 kwietnia br nowa

nawierzchnia asfaltowa będzie w 2011 roku. Pan Burmistrz będzie rozmawiał w
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tym kierunku z Marszałkiem Województwa  i z Zarządem Wojewódzkim.

W sprawie pytań  Pana Woźniaka – Pan Burmistrz uważa, że remonty dróg

powiatowych    muszą  być  koniecznie  przeprowadzone,  według  Pana Burmistrza

należy  zorganizować  sesję,  która  będzie  poświęcona  tylko  i  wyłącznie  drogom

gminnym ale i  powiatowym. Informuję  Radnych , że otrzymał pismo od Starosty

Pińczowskiego w sprawie  dofinansowania budowy jednej z dróg , natomiast nie ma

żadnej  informacji,  które  drogi  powiatowe  będą  remontowane.  Uważa,  że  należy

zorganizować sesję, na którą należy zaprosić nie Pana Bochniaka tylko Pana Starostę

i  porozmawiać  o  planach  tegorocznych,  a  przede  wszystkim  przyszłorocznych

dotyczących  dróg powiatowych.  Tym bardziej  że w 2011 roku będą  realizowane

inwestycje drogowe w ramach Narodowego Programu Odbudowy Dróg. Wszystkie

drogi z terenu Gminy Działoszyce zostały zgłoszone do  programu odbudowy  w

ramach środków powodziowych. Po przedstawieniu przez Starostę  szczegółowego

planu odnośnie dróg powiatowych, będzie można podjąć decyzję o dofinansowaniu.

Pan  Burmistrz  uważa,  że  nie  może  być  tak,  że  na  jednej  Gminie  budowa  dróg

finansowana jest ze środków programu, natomiast od innej żąda się dofinansowania.

Odnośnie pytania Pana Radnego Grelewicza -  Dowóz kamienia na drogi rozpocznie

się  w miesiącu maju,  w tym kierunku jest  bardzo dużo zgłoszeń.  Pan Burmistrz

informuje,  że  są  również  pewne  zaległości  z  dowozem  kamienia  na  drogi  z

poprzedniego roku i w tym roku na te drogi zostanie on dowieziony. W pierwszej

kolejności  będą  remontowane  drogi  te  które  są  najczęściej  uczęszczane  przez

mieszkańców i wymagają natychmiastowego remontu, następnie w drugiej kolejności

będzie  wykonany  remont  tych  dróg,  na  które  w  poprzednim  roku  nie  został

dostarczony kamień.

Do pkt.17

Pan Radny Roman Wojtal – dotyczy naprawy dróg gminnych, 

Pani Sołtys z Bronocic – dotyczy remontu drogi Bronocice – Dziekanowice
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Pan  Radny  Andrzej  Kołpak  –  dotyczy  drogi  w  kierunku Miechowa  –  ludzie

przyjeżdżający  od  strony  Miechowa  do  Działoszyc  twierdzą,  że  przyjeżdżają  do

innego świata, Pan Radny uważa, że naprawę  drogi można było zrobić  jeszcze w

zeszłym  roku,  ma  nadzieje  że  ten  temat  będzie  również  tematem  negocjacji  ze

Starostą.

Drugi temat do którego odniósł się Pan Radny to temat śmieci: pan Radny proponuje

rozwiązanie  problemu  śmieciowego.  Jesteśmy  cywilizacją  śmieciową,  człowiek

produkuje masę śmieci i nie każdy potrafi je zagospodarować tak jak się należy. Z

informacji  jakie  Pan Radny  pozyskał  od  Pana Maćka  Sobeckiego  –  prac  UMiG

wynika że ponad 90% mieszkańców Gminy ma podpisane umowy na wywóz śmieci,

jak z tego wynika nie są to wszyscy i wiadomo, że wszystkie te dzikie wysypiska

śmieci, a w Działoszycach jest ich nawet kilka tworzą właśnie te osoby.

Salę opuścił Pan Radny Stanisław Woźniak. Stan radnych ‘’8’’

 Pan Kołpak proponuje jako, że  Wysoka Rada jest organem uchwałodawczym

i ma możliwość uchwalenia nowego podatku, wprowadzenie podatku lokalnego tzw.

''podatku śmieciowego''. Podatek ten byłby bardzo wysoki i dotyczył by wszystkich

mieszkańców  Gminy,  z  tym,  że  w  pkt.  2  tej  ''uchwały  śmieciowej''  byłoby

zaznaczone,  że  z  podatku   zwolnione  są  wszystkie  gospodarstwa,  które  mają

podpisane umowy na wywóz śmieci. Podatek ten miałby być w wysokości wyższej

niż  roczna opłata za wywóz śmieci,  tak aby zmobilizował  osoby,  które nie mają

podpisanych umów na wywóz śmieci do ich zawarcia. Pan Radny uważa, że w ten

sposób z 90% gospodarstw, które mają już umowy ich liczba wzrośnie do 100%.  Pan

Radny  proponuje   finansowanie  wywozu  śmieci  osobą  biednym  przez  Miejsko

Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej.  Z  rozmowy  z  Panią  Kierownik  Ośrodka

pozyskał informacje, że istnieje taka możliwość aby  osobą, które spełniają kryterium

dochodowe sfinansować tego rodzaju podatek. Należałoby zainstalować   kolorowe

pojemniki na śmieci, które służyłyby  do ich segregacji.  
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Na salę wrócił Pan Radny Stanisław Woźniak. Stan Radnych ‘’9’’.

 Pan Radny Stanisław Grelewicz -  odniósł się w swojej wypowiedzi do śmieci,

które zalęgają  miedzy miejscowościami,  a w szczególności w kierunku Bronocic.

Śmieci wyrzucane są przez autosklepy, są to najczęściej: mandarynki, pomarańcze,

banany,  papryka.   Śmieci  te  nie  są  wyrzucane  przez  mieszkańców  tylko  przez

przejeżdżające sklepy. Pan Radny zaznacza, że zgłaszał ten problem kilka razy na

Policję, ale bez większego rezultatu. Proponuje, by zorganizować spotkanie z Policją

i omówić tą sytuację.

Pan Zygmunt Kołton :

- dotyczy wyciętych 2 topoli w okolicach stadionu, czy zostały one wycięte zgodnie z

prawem?

- kiedy zostaną  zlikwidowane dzikie  wysypiska śmieci  w Działoszycach? Gmina

powinna zając się tym problemem, jeśli Gmina tego nie zrobi to mieszkańcy będą

musieli  się  tym zająć  sami,  Echo Dnia zaprasza ,  aby przesyłać  zdjęcia terenów

zaśmieconych,

- kolejne pytanie dotyczy przyszłości ośrodka zdrowia w Działoszycach, który miał

zostać sprzedany, a w tej chwili  budynek ulega dewastacji? 

Pan  Kołton  w  swojej  wypowiedzi  odwołuje  się  do  problemu  śmieci  na  placu

targowym.  Nie gromadzi się zebranych śmieci ze środowych i sobotnich targów  w

pojemnikach tylko  pali je za bramą placu targowego.

Z zainteresowaniem słuchałem sprawozdań Komisji z ich działalności jak również

ich planów pracy. Komisje  składały wnioski w sprawie objęcia opłatami autosklepy.

Pan Kołton zastanawia się czy te wnioski zostały zrealizowane, czy te opłaty przez

wszystkie autosklepy nawet te zaśmiecające Gminę są odprowadzane?. Kontynuując

wypowiedź, Pan Kołton odwołuje się ponownie do sprawozdań, że zostały one przez

Wysoka  Rade  przyjęte  jednogłośnie  i  nawiązuje  do  skargi  Pana  Szczepki  na

działalność Pana Burmistrza, odnosi się do faktu , że jeżeli obywatelowi na działce

postawiono urządzenie pomiarowe to należy mu się za to zapłata, tak jak Pan Musze,

który udostępnił pomieszczenie na mleczarnie i  otrzymuje za to opłatę.  Pomijając

różne aspekty tego jak ta skarga była rozpatrywana, jest coś  takiego jak święte prawo
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własności,  jeżeli  obywatelowi na działce postawiono  urządzenie to należy mu to

wynagrodzić.

Pan Sołtys z Pierocic ; odwołując się do skargi Pana Szczepki – ten Pan kiedy była

zakładana  woda  podpisał  zgodę,  że  na  jego  działce  będzie  urządzenie,  i  jak

budowano wodociąg to on pomagał przy budowie, ze wszystkim się zgadzał i sam

chodził za podpisami. Ten Pan powinien czytać to co podpisuje.

Pan Radny Zygmunt Saracki: Pan Kołton jest źle poinformowany i źle podpowiada

temu Panu.

Pan sołtys z Chmielowa: Panie Kołton odnośnie bloczków, ja już Panu powiedziałem,

ja się już wzbogaciłem, nich sobie Pan weźmie te bloczki na opłatę targową i się Pan

wzbogaci na nich. Dlaczego Pan nie poszedł po bloczki? W czym Pan jest lepszy ode

mnie? Że Pan jest z miasta , a ja ze wsi. Mówiłem Panu bloczki są proszę sobie iść je

zabrać.

Pan Radny Stanisław Grelewicz: Pan Przewodniczący Kołton powiedział takie mądre

słowa ‘’klimat dobrego gospodarza Działoszyc”, kto jest gospodarzem Działoszyc?

Odpowiedź  jest  chyba  jasna  –  bo  Pan  Kołton  jest  przewodniczącym  jednostki

pomocniczej równorzędnej sołtysowi

Pani Sołtys z Wymysłowa ;  

− Pani Sołtys prosi o przysłanie koparki do remontu drogi dojazdowej do pól.

Pan Radny Andrzej Kołpak. 

Pan Radny uważa, że ze zgody narodowej nic nie będzie i  przytacza wypowiedź

jednego  z  polityków,  która  szczególnie   utkwiła  mu  w  głowie  po  kwietniowej

tragedii; '' wszyscy jesteśmy różni, bo każdy ma inny światopogląd, inne odczucia

estetyczne i może dobrze, ze jesteśmy różni, ale należy to wykorzystać po to żeby

wzajemnie się uzupełniać a nie zwalczać''.
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Pan Kołpak porusza sprawę podpisanej umowy na budowę kanalizacji, uważa ,

że tak ważna sprawa nie może przejść  bez echa. Podpisanie umowy jest efektem

zabiegów już kilkudziesięcioleci, ponieważ o kanalizacji mówiono już ze 30 lat temu,

a może jeszcze wcześniej, wszystkie kadencje burmistrzów cały czas wałkowały ten

sam problem. Dzisiaj  zaczynamy budować  kanalizację  i  puszczamy to  tak  mimo

chodem. Pan Radny uważa, że Panu Burmistrzowi należą się ogromne gratulacje za

sfinalizowanie tak istotnego przedsięwzięcia dla Gminy.

Pan Radny Zygmunt Saracki: Pytanie do Pana Radnego Andrzeja Kołpaka: uważa że

współpraca  między  Sołtysem  i  Radnym  musi  być.  Czy  Pan  Radny  ma  taką

współprace między Przewodniczącym Zarządu Mieszkańców Działoszyce?.

Pan Maciej Sobecki odpowiada na pytanie w sprawie śmieci z placu targowego: Jest

inkasent odpowiedzialny za sprzątanie targowicy, na targowicy jest pojemnik, jeżeli

jest  zapełniony to  śmieci  przewożone są  do kontenera  Urzędu.  Natomiast  jeżeli

chodzi o palenie śmieci, Panu Sobeckiemu nic  nie jest wiadome w tej sprawie i nikt

również takich poleceń pracownikowi nie wydawał

Pan  Burmistrz  Zdzisław  Leks  odpowiada  na  pytania  Pana  Radnego  Kołpaka

dotyczące śmieci.

Pomysł  Pana  Radnego  dotyczący  śmieci  jest  bardzo  dobry  i  godny  głębokiego

przemyślenia, należy teraz sprawdzić aspekty prawne.

Odnośnie pytań Pana Kołtona:

- topole na stadionie zostały wycięte zgodnie z prawem.

Pan Burmistrz uważa, że jego osobę postrzega  się przez pryzmat śmieci jakie zostają

wyrzucane przez mieszkańców Działoszyc, z tego tylko powodu uważa się  go za

złego gospodarza. Pan Burmistrz twierdzi, że należy spojrzeć  na to szerzej, przez

obiektyw dzisiejszego sprawozdania. Uważa, że nie należy oceniać jego osoby przez

pryzmat śmieci, ale spojrzeć chociażby na dzisiejsze sprawozdanie. Nie rozumie z
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czego  to  wynika,  czy  z  typowej  złośliwości  ,  czy  z  braku  wiedzy  dotyczącej

inwestycji i zadań jakie Gmina realizuje.

- Jeśli chodzi o ośrodek zdrowia – przeszkodą w sprzedaży ośrodka był problem z

ustaleniem granicy  sąsiadującymi do niego działkami oraz tymi na których znajduje

się  budynek.   W toku  postępowania,  zostały  uregulowane  granice  działek.  Sąd

rozstrzygnął  tą  kwestię.  W obecnej  chwili  stan działki  na której  stoi  ośrodek jest

uregulowany i rozpoczną się procedury przygotowujące budynek do sprzedaży.

-  Odnośnie  skargi  pana Szczepki  -   Przecież  tu  się  o  nic  nie  rozchodzi  tylko  o

‘’Leksa’’.  Co ja mam wspólnego ze sprawami sprzed 14 lat, ta skarga nie powinna

mieć  tu  miejsca,  została  skierowana  do  Prokuratury,  ta  z  kolei  uznała  jej

przedawnienie,  następnie  była  skarga  na  Prokuraturę  do  Sadu,  Sąd  podtrzymał

stanowisko Prokuratury i odrzucił powództwo. Skarga trafiła do Wojewody, tylko po

to  by  dowiedziano  się  o  tym,  że  Burmistrz  ‘’Leks’’  jest  ‘zły’,  Wojewoda  w

następstwie przesłał skargę do rozpatrzenia Radzie. W skardze podważany jest akt

urodzenia  wydany nie w naszej Gminę tylko w Gminie Racławice oraz dokumenty

własności pochodzące z ’70 lat ubiegłego wieku. Wszystkie te rzeczy zarzuca się

mnie jako Burmistrzowi , ale co ja mogę mieć wspólnego z tym co działo się 15 czy

40  lat  temu. Na  spotkaniu z mieszkańcami Działoszyce,  Pan  Przewodniczący

Kołton  twierdził,  że takie spotkania powinny być raz w miesiącu. Na ostatnim z

takich spotkań, też zarzucano mojej osobie rożne rzeczy, ja poprosiłem o jedno  żeby

były to sprawy przynajmniej po moich narodzinach.

Pan Burmistrz uważa, że należy mówić o okresie w którym jest Burmistrzem, a

nie zarzucać mu spraw sprzed 20 lat i więcej.

Odnośnie pytania Pani sołtys z Wymysłowa – drogi byłyby już dawno porównane, ze

względu jednak na wypadek jaki miał miejsce w ostatnim czasie, operator koparki

był na urlopie. Teraz już wraca do pracy wszystkie zaległe prace zostaną wykonane.
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Do pkt. 18

W związku z  wyczerpaniem tematów sesji  Przewodniczący Rady Miejskiej

Pan Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji.

Protokołowała

Agnieszka Iwan
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